

麗星郵輪「寶瓶星號」4日3夜香港-高雄-香港海上之旅

出發日期:2012年4月2日(星期一)

SuperStar Aquarius 4 Days 3 Nights HK-Kaohsiung-HK Cruise Package

Departure Date: April 2, 2012 (Monday)

Hong Kong 香港



高雄 Kaohsiung



Hong Kong 香港



優惠價每位  
HK\$1,390 起\*

\*Above rate is not inclusive of Passenger Handling Charge and Fuel Surcharge.

\*以上價錢不包括乘客港務費及燃油附加費



客房種類 Cabin Category	優惠價 (雙人佔房計) Special Offer (Twin Sharing)
Inside Stateroom 內側客房	HK\$1,390 per person 每位港幣\$1,390
Oceanview Stateroom with Window- Fully Obstructed View 海景客房景觀受阻/ Oceanview Stateroom with Porthole 海景舷窗客房	HK\$1,790 per person 每位港幣\$1,790
Oceanview Stateroom 海景客房	HK\$1,990 per person 每位港幣\$1,990
Passenger Handling Charge 乘客港務費	HK\$640 per person 每位港幣\$640
Fuel Surcharge 燃油附加費	HK\$150 per person 每位港幣\$150

行程 Itineraries

日期 DAY	DESTINATION 港口	ETA 抵達時間	ETD 出發時間
02 Apr 星期一 Mon	Embark SuperStar Aquarius at Hong Kong 香港登船	Check-in: 2000 - 2130	2300
03 Apr 星期二 Tue	Kaohsiung 高雄	2100	--
04 Apr 星期三 Wed	Kaohsiung 高雄	--	1100
05 Apr 星期四 Thur	Disembark SuperStar Aquarius at Hong Kong 香港離船	1100	--



高雄 Kaohsiung

備註:

- 以上費用包括三晚寶瓶星號郵輪假期
- 以上價目以港幣為單位。
- 額外乘客第3及4位同價。
- 所有乘客必須在從各自的國家出境之前，確保所有的旅遊文件、簽證以及其他有關出入境的必需證件都完善備妥以及符合有關條件。凡是由於不符合出入境條規以致不獲准登船的乘客，一律不將獲得任何退款或賠償。

付款、更改及取消

- 訂團需繳付全數，訂位一經確認後訂金將不獲退回。
- 如有更改日期、姓名或取消訂團均作退團處理(退團收費為100%團費)。其他更改需收每位 HK\$100 手續費，以及有關服務供應商所徵收之費用。

IMPORTANT

Please refer to Terms and Conditions of carriage at [www.starcrui.com](http://www.starcrui.com) or obtain a copy from your Travel Agent. Management reserves the right to refuse passage and/or cancel any reservation made by any passenger for public health risk as a precautionary measure without any liability whatsoever.

REMARKS:

- Above fare includes 3-Night Cruise onboard SuperStar Aquarius.
- All fares above are in HK dollar.
- 3rd & 4th Passenger at same fares applied.
- Passengers are responsible to ensure that all travel documents, visas and other immigration requirements are in order and complied with prior to departure from their home country. No refund or compensation will be made to passengers who are denied embarkation resulting from non-compliance of immigration requirements.

PAYMENT, AMENDMENT & CANCELLATION

- Full payment is required when booking submit.
- 100% cancellation charge of Cruise Fare will be imposed for the change of date, passenger names or cancellation of booking. Any other alteration is subject to a HK\$100 per person administration fee plus any charges imposed by the service providers.

In case of dispute, Star Cruises' decision will be the final.

如有任何爭議，麗星郵輪保留最後決定權。

麗星郵輪 Star Cruises (HK) Ltd.

Suite 1501, Ocean Centre, 5 Canton Road, Tsimshatsui, Kowloon, Hong Kong

V:\Sales\Shared\SC Ship Info\SuperStar Aquarius\2012 (Ex-Taiwan)\Kaohsiung Cruise Only - 02 April 2012 4D3N

麗星郵輪『寶瓶星號』4日3夜高雄海陸空之旅

2012年4月2日(星期一)由香港出發

SuperStar Aquarius 4 Days 3 Nights Kaohsiung Fly Cruise Package

April 2, 2012 (Monday) Departure



Hong Kong 香港



高雄 Kaohsiung



Hong Kong 香港

Included 1-Night cruise onboard SuperStar Aquarius, 2-Night hotel accommodation at Kaohsiung (include breakfast) and One Way Air Ticket from Kaohsiung to HK

包括一晚寶瓶星號郵輪假期、兩晚高雄酒店住宿連早餐及單程高雄往香港機票 **Tour Code:PH602HXQ**

客房種類 Cabin Category	優惠價 Special Offer (雙人佔房計 Twin Sharing)	單人房附加費 Single Supplement
Inside Stateroom 內側客房	HK\$2,599 per person 每位港幣\$2,599	每位港幣\$1,800 HK\$1,800 per person
Oceanview Stateroom with Window- Fully Obstructed View 海景客房 – 景觀受阻/ Oceanview Stateroom with Porthole 海景舷窗客房	HK\$2,799 per person 每位港幣\$2,799	每位港幣\$2,000 HK\$2,000 per person
Oceanview Stateroom 海景客房	HK\$2,899 per person 每位港幣\$2,899	每位港幣\$2,200 HK\$2,200 per person
Oceanview Stateroom with Balcony 海景露台客房	HK\$3,099 per person 每位港幣\$3,099	每位港幣\$2,500 HK\$2,500 per person
Passenger Handling Charge & Cruise Fuel Surcharge 乘客港務費及郵輪燃油附加費	HK\$310 per person 每位港幣\$310	
Airport Tax & Fuel Surcharge 機場稅項及燃油附加費	HK\$325 per person 每位港幣\$325	

行程 ITINARIES

日期 DAY	DESTINATION 港口	ETA 抵達時間	ETD 出發時間
02 Apr 星期一 Mon	Embark SuperStar Aquarius at Hong Kong 香港登船	Check-in: 2000 – 2130	2300
03 Apr 星期二 Tue	Disembark SuperStar Aquarius at Kaohsiung 高雄離船	2100	
04 Apr 星期三 Wed	Stay overnight at Urban Hotel33 Standard Room (or same grade) 住宿高雄商旅標準房(或同級)		
05 Apr 星期四 Thur	Kaohsiung to Hong Kong (by Hong Kong Airlines) 高雄往香港(香港航空)	HX297 1410 / 1540 (For Reference Only 只供參考)	



Kaohsiung 高雄

酒店資料 HOTEL INFORMATION

酒店名稱 Hotel Name: 高雄商旅 Urban Hotel33

地址 Address: 高雄市 800 新興區民族二路 33 號 No.33, Minzu 2nd Rd., Sinsing District, Kaohsiung, 800, Taiwan

電話 Telephone: 886-7-222-1333

麗星郵輪 Star Cruises (HK) Ltd.

Suite 1501, Ocean Centre, 5 Canton Road, Tsimshatsui, Kowloon, Hong Kong

## 麗星郵輪『寶瓶星號』4日3夜高雄海陸空之旅

2012年4月2日(星期一)由香港出發

### SuperStar Aquarius 4 Days 3 Nights Kaohsiung Fly Cruise Package

April 2, 2012 (Monday) Departure

#### 責任及細則 TERMS & CONDITIONS

##### 備註:

- 以上價目以港幣為單位。
- 額外乘客第3及4位同價。  
\* 四人(嬰兒除外)入住的船艙客房,可獲安排入住兩間酒店雙人房。
- 所有乘客必須在從各自的國家出境之前,確保所有的旅遊文件、簽證以及其他有關出入境的必需證件都完善備妥以及符合有關條件。凡是由於不符合出入境條規以致不獲准登船的乘客,一律不將獲得任何退款或賠償。

##### 以上費用包括:

- 單程高雄往香港-香港航空(或其他航空公司)機票,機票不能更改
- 一晚寶瓶星號郵輪假期
- 兩晚酒店住宿連早餐

##### 以上費用不包括:

- 香港機場稅,香港機場保安費,台灣機場稅,航空公司燃油附加費,代航空公司或政府收取附加費、稅款或其他徵費的服務費。(收費詳情請參閱麗星郵輪及挪威郵輪海陸空遊之各地機場稅,航空公司燃油附加費及服務費一覽表)
- 各港口之岸上觀光精華遊。
- 簽證費用。

##### 付款、更改及取消

- 訂團需繳付訂金每位 HK\$ 1,000,訂位一經確認後訂金將不獲退回。餘款需於出發前 21 日或航空公司指定之限期前(以較前者為準)付清,否則作自動退團論。
- 餘款付清後,如有更改日期、航班、姓名或取消訂團均作退團處理(退團收費為 100%團費)。其他更改需收每位 HK\$100 手續費,以及有關服務供應商所徵收之費用。
- 所有機票一經發出後,一概不能轉乘其他航空公司、轉換其他行程或退款。

以上行程、費用、各地機場稅及其他額外費用如有更改,恕不另行通知。

團費以定價當日最低價格的機票、酒店費用及附加費計算,需視供應情況而定及可能有所變動。

##### REMARKS:

- All fares above are in HK dollar.
- 3rd & 4th Passenger at same fares applied.  
\*\* For 4 passengers sharing same cabin (except infant), 2 hotel rooms will be arranged
- Passengers are responsible to ensure that all travel documents, visas and other immigration requirements are in order and complied with prior to departure from their home country. No refund or compensation will be made to passengers who are denied embarkation resulting from non-compliance of immigration requirements.

##### FARE INCLUSION:

- Airfare: One Way Kaohsiung / Hong Kong on Hong Kong Airlines (or other carrier). Ticket Valid on Flight/ date shown.
- 1-Night Cruise onboard SuperStar Aquarius.
- 2-Night Hotel Accommodation including breakfast.

##### FARE EXCLUSION:

- HK Airport Tax, HK Airport Security Tax, Taiwan Airport Tax, Airline Fuel Surcharge, Service Fee for collection of surcharges, taxes or other charges on behalf of airlines or government. (Details charges please refer to the Table of Airport Taxes, Airlines Fuel Surcharge and Service Fee for Star Cruises and NCL Fly/Cruise Package)
- Shore Excursions in all port-of-calls.
- Visa Fee

##### PAYMENT, AMENDMENT & CANCELLATION

- HK\$1,000 per person deposit is required when booking submit. Once booking confirmed, deposit paid are non-refundable. Balance payment must be settled 21 days prior to departure or before ticketing deadline (whichever is earliest), otherwise, booking will be cancelled.
- Once full payment received, 100% cancellation charge of Package Fare will be imposed for the change of date, flight schedule, passenger names or cancellation of booking. Any other alteration is subject to a HK\$100 per person administration fee plus any charges imposed by the service providers.
- Once air ticket issued, ticket is non-endorsable, non-reroutable and non-refundable

Itineraries, Fares, Airport Taxes and other Incidental charges are subject to change without prior notice.

The package fare is based on the lowest available airfare, hotel charges and surcharges at the time of pricing and is subject to availability and change.

#### IMPORTANT

Please refer to Terms and Conditions of carriage at [www.starcruiess.com](http://www.starcruiess.com) or obtain a copy from your Travel Agent. Management reserves the right to refuse passage and/or cancel any reservation made by any passenger for public health risk as a precautionary measure without any liability whatsoever.



麗星郵輪『寶瓶星號』4日3夜高雄海陸空之旅

2012年4月2日(星期一)由香港出發

SuperStar Aquarius 4 Days 3 Nights Kaohsiung Fly Cruise Package

April 2, 2012 (Monday) Departure

☞ 回覆 Reply Slip ☜

Company Name 公司名稱 \_\_\_\_\_ Contact Person 聯絡人 \_\_\_\_\_

Contact No. 聯絡電話 \_\_\_\_\_ Fax 傳真 \_\_\_\_\_ Email 電郵 \_\_\_\_\_

- Cabin Type 客房種類
- Inside Stateroom 內側客房(每房最多入住2大2小或3人)
  - Oceanview Stateroom with Window/ Porthole 海景客房-景觀受阻/海景舷窗客房(每房最多入住2大2小或3人)
  - Oceanview Stateroom 海景客房(每房最多入住2大2小或3人)
  - Oceanview Stateroom with Balcony 海景露台客房(每房最多入住3人)

乘客資料 Passenger Details :

Tour Code 團號 : **PH602HXQ**

	姓名(必須與旅遊證件相同) Passenger Name (must same as Travel Document)		性別/出生日期 Gender / DOB		證件號碼 / 國籍 Passport No. / Nationalities		證件有效日期 Expiry Date
	同房 第1位 乘客 1st pax	英文姓名 English Name	性別 Gender		身份證 ID No. 護照 Passport No		
	職位 Position	出生日期 DOB		國籍 Nationality			
同房 第2位 乘客 2nd pax	英文姓名 English Name	性別 Gender		身份證 ID No. 護照 Passport No			
	職位 Position	出生日期 DOB		國籍 Nationality			
同房 第3位 乘客 3rd pax	英文姓名 English Name	性別 Gender		身份證 ID No. 護照 Passport No			
	職位 Position	出生日期 DOB		國籍 Nationality			
同房 第4位 乘客 4th pax	英文姓名 English Name	性別 Gender		身份證 ID No. 護照 Passport No			
	職位 Position	出生日期 DOB		國籍 Nationality			
Package Fares 套票費用							
Passenger Handling Charge & Cruise Fuel Surcharge 乘客港務費及郵輪燃油附加費							
Airport Tax & Fuel Surcharge 機場稅項及燃油附加費							
Total Charge 合計							

For Application / Reservation, please complete the above data together with Staff ID copy or company letter and Credit Card Authorization Form and Credit Card copy (front and back) return to our Sales Office at Fax: 2268 5020 (Tel: 2378 2020) or e-mail [flora.tan@starcruises.com](mailto:flora.tan@starcruises.com)

請填妥以上報名表格，職員証副本，信用卡消費認証連同信用卡正面及背面副本傳真至營業部，傳真號碼 22685020 或電郵至 [flora.tan@starcruises.com](mailto:flora.tan@starcruises.com)